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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
Helder Helmond vindt dat met een mogelijke aanpassing van de klankbordgroepen de afstand tussen burger 
en politiek/bestuurder niet in het geding mag komen! Sterker nog: Helder Helmond is van mening dat juist 
alles gedaan dient te worden om deze ‘kloof’ eerder te verkleinen. Het louter afschaffen van de reguliere 
klankbordgroepen zou echter die ‘kloof’ vergroten. Of de voorgestelde wijktafel voldoende is kunnen we nu 
(nog) niet zeggen. Wél zijn wij verheugd dat de wijkcontactdagen weer nieuw leven worden ingeblazen. Wij 
waren daar al eerder voorstander van. 
Met onze maandelijkse hooravonden in de Helmondse wijken merken wij telkens dat de Helmondse burger 
behoefte heeft aan een klankbord. Daarmee voldoen we aan de eerste vereiste van het raadslidmaatschap: 
namelijk onze volksvertegenwoordigende rol. Weliswaar leven we sinds 2002 zogenaamd duaal. Waarbij de 
raad naast volksvertegenwoordigend zowel kaderstellend als controlerend is naar het college. Het college is 
daarbij uitvoerend. En feitelijk niet meer volksvertegenwoordigend. De klankbordgroepen voorzien daar 
echter juist in! Dat we deze eens goed tegen het licht houden is een prima zaak. Want inderdaad is er nog al 
een groot verschil in het functioneren in de ene wijk t.o.v. een andere wijk. Maar dat laat onverlet dat de 
korte en directe lijn van (dagelijks) bestuurder en burger goed is voor het vertrouwen in de politiek. 
Wij stellen dan ook minimaal voor – en het idee is niet nieuw – om te overwegen of iedere wijk een eigen 
zogenaamde wijkwethouder gaat krijgen. Nu zit een wethouder wel de klankbordgroep voor maar mag géén 
wijkwethouder worden genoemd! Alle aandacht dient verder uit te gaan naar hoe de burger meer te 
betrekken bij de politiek. 
In een van de eerstvolgende commissies ABA stellen wij voor eens over de klankbordgroepen te spreken 
waarbij voor Helder Helmond de korte afstand tussen (dagelijks) bestuurder en burger centraal dient te 
staan. 
 
In afwachting van een hopelijk positieve reactie, verblijven wij. 
Hoogachtend en met heldere groet, namens leden, bestuur en fractie, 
Michael Rieter, fractievoorzitter Helder Helmond. 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
 
Beantwoordt via RIB 120-2009 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
De burgemeester,                    de secretaris, 
Drs. A.A.M. Jacobs.                 Mr. A.C.J.M. de Kroon. 
 


